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Aralık 2023 tarihinde Dekanlık toplantı salonunda bir araya geldi. Toplantıda Akademik Kurul 

öncesi mezuniyet öncesi eğitim ile ilgili öğrencilerin görüş ve önerileri alındı.  

Öğrenciler yemekhane ile ilgili olarak yemeklerin kalitesiz olduğunu, ara sıra tam pişmeyen 

yemekler verildiğini belirterek bunlarla ilgili iyileştirme yapılmasını istediklerini dile getirdiler. 

Ayrıca köpeklerden şikayetçi olan öğrenciler derslik ve amfilerde ısıtma-soğutma ile ilgili 

sorunlar olduğunu, kütüphane karşısındaki okuma odalarında (eski BİDEM) havalandırma ve 

yeterli alan olmadığını belirttiler.  Kütüphanede güncel kaynak bulmak sıkıntı yaşandığını ve 

bazı alanlarda internetin çekmediğinden yakınan öğrenciler tuvaletlerle ilgili de sorunları 

olduğunu (tuvalet kağıdı eksikliği, temizlik, bazılarının kilitli olması) dile getirdiler.  

Dönem VI öğrenci temsilcisi (aynı zamanda TEÖK başkanı) intörnlerin bazı servislerde 

(Hematoloj, nefroloji) hastane personelleri ve asistanlarla (Dahiliye, Pediatri) sorunlar 

yaşandığını, hemşirelerin 12’den sonra kan almadığını ve yardımcı olmadıklarını iletti. Ayrıca 

intörn odalarının temizlenmediğini (kilitli olduğu için), ameliyathanede kılık-kıyafet nedeni 

sıkıntı çıktığını belirtti.  

Dönem V öğrenci temsilcisi bazı stajlarda (KBB, Nöroloji gibi) derslerin işlenmediği, staj 

derslerinin belirlenmesini istediklerini ifade etti. Bazı stajların çok yoğun (Ortopedi) olduğu ve 

bazı yerlerde pratik sınavını asistanların yapması nedeni ile sorunlar yaşandığını belirtti.  

Dönem IV öğrenci temsilcisi ise baştaki ortak sorunlara ek olarak bazı derslerin geç başladığını 

ifade etti ve geçen sene çorba dağıtıldığını bu sene de bunun mümkün olup olmadığını sordu.  

Dönem III öğrenci temsilcisi amfilerdeki ısıtma-soğutma problemini dile getirirken laboratuvar 

olarak Mikrobiyoloji’den çok memnun olduklarını, grupların önceden belirlenmesi nedeni ile 

de sorun yaşanmadıklarını ifade etti. Patoloji’de ise gruplandırma yapılmadığı için hem 

laboratuvar esnasında hem de sınavda sorun yaşandığını belirtti. 

Dönem II öğrenci temsilcisi (aynı zamanda Öğrenci Kalite Elçisi) sınav haftasında laboratuvar 

olabildiğini ve bunun sıkıntı yarattığını belirtti. Biyokimya’da laboratuvar saatlerinin son anda 



söylenmesinden ve kurul sınav değerlendirmelerinde sadece doğru şıkkın gösterilmesinden 

(sorulara itiraz edemedikleri için) şikayetçi olduklarını dile getirdi. Ayrıca amfilerde priz 

olmadığını belirterek öğrenciler için kantin istediklerini ifade etti. 

Dönem I öğrenci temsilcisi ise ek olarak amfilerde askılık sorunu olduğunu, dolap sayısının 

yeterli olmadığını (Dönem I ve II’lere verilemediğini) belirterek kuruldaki derslerin 

düzensizliğinden (konu sırası açısından) yakındı.  


